

可清洗丝网式油脂过滤器

Washable Grease filter



性能 Capacity

※外框:镀锌框,铝框,不锈钢框

Frame: Galvanized steel, Aluminum steel, Stainless steel sheet

※滤料:波形编织铁丝网 Media:Crimped knitted wire

优点 Advantages

※容易安装 Easy to Install ※容易清洁 Easy to Clean

※可配把手 Handles are available

※可水洗 Washable ※可靠耐用 Durable

※耐高温 High temperature resistance ※容油量大 Large oil holding capacity

描述 Description

丝网油脂过滤器能有效去除通道的油脂和厨房烟油。该产品结构坚固,可供长久使用,去除油脂效率较高;使用后的过滤器可以用特别脱脂剂或在工业洗碗机内进行清洗。请勿使用强碱性溶剂清洗产品。例如: 苏打,以免腐蚀过滤器,造成其寿命缩短。

The Grease Filter has been specifically designed to efficiently remove grease and cooking oils from exhaust air in catering applications. The product is robustly constructed for long life, whilst providing an intricate labrynth to ensure optimum efficiency. The filter is easily cleaned either by the use of a special degreasant and cleaning tank or in an industrial dish washer, however strong alkalis such as caustic soda should not be used as these are both dangerous and lead to premature degeneration of the filter.

结构 Construction

丝网油脂过滤器可以用铝合金,镀锌铁或不锈钢制作;其中镀锌铁比较经济而被普遍使用。 丝网滤材通过专用设备加工成波浪形,相互交错排列组成滤芯,前后各有更坚固的面网保护。外框翻边中间位置 安装有把手,用铆钉连接.确保强度可靠。

The product is available manufactured in Aluminium, Galvanised or Stainless Steel, galvanised being the most popular.

The crimped knitted wire pad is retained in a specially formed channel with protective facia meshes on both faces. Handles are fitted centrally, normally on the face of the two shortest sides. The assembly is mechanically closed with rivets to ensure optimum strength & durability. For exceptionally high levels of grease the filter should be specified, this product contains an extra density knitted pad and is provided with heavier gauge meshes to both faces.

应用 Applications

广泛应用于食品饮食行业的厨房通风区域。也可作为可水洗初效空气过滤器使用。

Those filters are specifically designed for use in the removal of grease from within cooking areas or food manufacturing extraction systems, however these products may also be used as a course washable particulate air filter.

备注 Note

- 1. 丝网油脂过滤器需要经常清洁, 否则容易造成火灾隐患。
- 2. 产品标准厚度为: 25mm(实际23mm)和50mm(实际47mm),也可根据客户要求特别制作。
- 1. Grease filters require regular cleaning, failure to properly maintain them will almost certainly result in them becoming a fire hazard.
- 2. The filters's depths are available in a large range of standard sizes in 25mm (23mm Actual), 50mm (47mm Actual), Special size are available on request.